

Title (en)

METHOD FOR FREQUENCY ANALYSIS OF MOVING FIBRE AGGREGATES.

Title (de)

VERFAHREN ZUR FREQUENZANALYSE AN BEWEGTEN FASERKOLLEKTIVEN.

Title (fr)

PROCEDE D'ANALYSE DE FREQUENCE POUR AGREGATS DE FIBRES EN MOUVEMENT.

Publication

EP 0427824 A1 19910522 (DE)

Application

EP 90906840 A 19900511

Priority

CH 212089 A 19890606

Abstract (en)

[origin: WO9015325A1] In this method for analysing the frequency of moving fibre aggregates, the fibres (5) to be analysed are conveyed, in the form of a thin fibrous nonwoven, past a sensor (1). The sensor (1) generates a signal proportional to the quantity of fibres moving past it. The signal generated by the sensor (1) is fed to an evaluation unit (7) where it is processed. The resultant variation in the quantity of fibres versus time chart is converted to the frequency spectrum of the sensor signal by fast Fourier transform. The changes in the frequency spectrum which can be observed almost immediately can be used to control the machine in which the fibres (5) are processed.

Abstract (fr)

Selon ce procédé, on fait passer devant un détecteur (1) les fibres à analyser (5) sous forme d'un non-tissé mince de fibres. Le détecteur (1) produit alors un signal proportionnel à la quantité de fibres qui passe devant lui et ce signal est redirigé vers une unité d'évaluation (7), où le signal produit par le détecteur (1) est traité; le diagramme des variations dans la quantité de fibres en fonction du temps est transformé par transformation accélérée de Fourier en un spectre de fréquences du signal du détecteur. Les modifications dans le spectre de fréquences que l'on peut constater presque immédiatement peuvent servir à commander la machine qui traite les fibres analysées (5).

IPC 1-7

G01N 15/02; G01N 33/36

IPC 8 full level

G01N 33/36 (2006.01); **G01N 15/02** (2006.01); **G01N 21/55** (2006.01)

CPC (source: EP)

G01N 15/0205 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9015325A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9015325 A1 19901213; CH 678230 A5 19910815; EP 0427824 A1 19910522; JP H04500272 A 19920116

DOCDB simple family (application)

CH 9000127 W 19900511; CH 212089 A 19890606; EP 90906840 A 19900511; JP 50689190 A 19900511